
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 378

Hvad vil effekten være af at ændre boligjobordningen, så man får mulighed for at benytte

de næste 3 års fradrag på et år? Derved kan man sætte gang i større renovationer, som

afledt vil gavne beskæftigelsen og få gang i forbruget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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